

Kew Learning's Outstanding Achievements in the 2025 11+ Exams

In the 2025 11+ entrance exams for the UK's top independent and grammar schools, Kew Learning has once again set new records with its exceptional teaching expertise and forward-thinking educational strategies. Our students have secured 78 offers from prestigious independent schools and numerous grammar schools (with more results still being processed). This achievement not only highlights our students' academic competitiveness but also underscores Kew Learning's outstanding vision in navigating diverse pathways to success.

Excellence Across the Board: Leading the Way in Independent and Grammar School Admissions

Kew Learning students have demonstrated remarkable success, securing places at the UK's most renowned independent and selective grammar schools:

Admitted Schools	Offer Count
Westminster School	3
St Paul's Girls' School	3
St Paul's Boys' School	4
King's College School, Wimbledon	4
Wycombe Abbey School	3
Winchester College	2
Hampton School	9
Lady Eleanor Holles School	5
Guildford High School	5
Latymer Upper School	4
Kingston Grammar School	12
City of London School for Girls	5



In the realm of elite independent schools, Kew Learning students have secured offers from the prestigious Westminster School and Winchester College, both hallmarks of the UK's traditional "Nine Great Public Schools." Our students have also gained recognition from London's top-tier independent institutions, including St Paul's Girls' School and St Paul's Boys' School. Moreover, we have demonstrated a deep understanding of academic powerhouse admissions criteria, achieving 9 offers from Hampton School and an impressive 12 offers from Kingston Grammar School. In the highly competitive grammar school sector, our students have excelled in rigorous selection processes, securing places at top institutions such as Reading School, Wilson's School, and Queen Elizabeth's School. They have also achieved outstanding results at academically demanding schools like Tiffin Girls' School, Tiffin School, and Wallington County Grammar School. This dual-track success underscores Kew Learning's ability to tailor its curriculum precisely to the admission requirements of diverse school types.

Academic Excellence: A Systematic Approach to Multi-Dimensional Competence

Through customized learning pathways and comprehensive subject development,

Kew Learning enhances students' core competencies. Our expert academic team

meticulously analyzes 11+ exam trends, integrating specialized training in logical

reasoning, creative writing, and advanced mathematics to ensure students excel in

both written exams and interviews.

The exceptional results, including **4 offers from King's College School, Wimbledon**, **5 offers from Guildford High School**, and notable breakthroughs in grammar school admissions such as **Tiffin Girls' School**, stand as a testament to the scientific rigor and practical effectiveness of Kew Learning's teaching framework.

Future-Ready Education: Shaping Lifelong Learners



At Kew Learning, we are dedicated to nurturing future leaders with academic resilience and a global perspective. Through personalized admission strategies and critical thinking training, our students not only secure places at top schools but also develop a growth mindset and independent learning skills that will benefit them for life.

From City of London School for Girls to Wallington County Grammar School, every offer represents Kew Learning's commitment to an "end-to-beginning" educational philosophy—empowering students to achieve not just academic success, but lifelong intellectual curiosity and adaptability.

We warmly invite families with academic aspirations to join **Kew Learning** and embark on this journey toward the next milestone together. Here, excellence is not the destination—it is the starting point for even greater achievements.

Kew Learning –

Redefining Education with Expertise and Vision.



Kew Learning 2025 年 11+考试卓越成果展示

在 2025 年英国顶尖私立学校与文法学校 11+考试中,Kew Learning 以卓越的教学实力与前瞻性教育策略,再次刷新升学纪录,助力学员斩获 78 份顶级私校及众多文法学校录取 Offer(数据仍在统计中)。这一成就不仅体现了学员的学术竞争力,更彰显了 Kew Learning 在多元化升学路径规划中的卓越视野。

全领域突破: 顶级私校与文法学校双线领跑

Kew Learning 学员的录取版图横跨英国最负盛名的私立学府与选拔性文法学校,成绩斐然:

录取学校	Offer 数量
Westminster School	3 份
St Paul's Girls' School	3 份
St Paul's Boys' School	4 份
King's College School, Wimbledon	4 份
Wycombe Abbey School	3 份
Winchester College	2 份
Hampton School	9 份
Lady Eleanor Holles School	5 份
Guildford High School	5 份
Latymer Upper School	4 份
Kingston Grammar School	12 份
City of London School for Girls	5 份

私立名校方面,斩获传统"九大公学"代表威斯敏斯特公学(Westminster School)与温彻斯特公学(Winchester College)的青睐,同时囊括圣保罗女子学校(St Paul's Girls' School)、圣保罗男子学校(St Paul's Boys' School)等伦



敦顶尖私校的认可,更以汉普顿学校(Hampton School)9 份、金斯顿文法学校(Kingston Grammar School)12 份的亮眼成绩,展现对学术强校招生逻辑的深刻把控。

文法学校领域,学员在竞争激烈的选拔中脱颖而出,斩获雷丁学校(Reading School)、威尔逊学校(Wilson's School)、伊丽莎白女王学校(Queen Elizabeth School)等顶尖文法名校的录取,并在蒂芬女子学校(Tiffin Girls' School)、蒂芬学校(Tiffin School)及沃灵顿郡文法学校(Wallington County Grammar School)等以学术严苛著称的学府中屡创佳绩。这一双轨并进的卓越成果,凸显了 Kew 课程体系对不同类型学校招生标准的精准适配能力。

学术深耕:系统性教学赋能多维竞争力

Kew Learning 通过定制化学习路径与全面学科能力培养,全面提升学员核心素养。其资深教研团队精准解析 11+考试命题趋势,结合逻辑思维强化、创意写作提升及数学高阶突破等专项训练,助力学员在笔试与面试环节展现卓越表现。此次国王学院温布尔登分校(King's College School, Wimbledon)4份、吉尔福德高中(Guildford High School)5份的录取,以及蒂芬女子学校等文法名校的突破,正是 Kew 教学体系科学性与实战性的双重印证。

未来视野: 塑造终身学习者

Kew Learning 始终致力于培养兼具学术韧性与全球视野的未来领袖。通过**个性化升学规划、批判性思维训练**,学员不仅成功叩开顶级学府之门,更建立起受益终身的自主学习能力与成长型思维。从**伦敦城市女子学校(City of London School for Girls)到沃灵顿郡文法学校**,每一份录取背后,皆是 Kew 对"以终为始"教育哲学的践行。



我们诚邀怀揣学术理想的家庭加入 Kew Learning,与我们共同见证下一个里程碑。在这里,卓越不是终点,而是迈向更高目标的起点。

Kew Learning——以专业与远见,定义教育新高度。